
Van een onzer verslaggevers
Willemstad - Niet minder dan
388 vragen heeft MFK-Statenlid
Jacinta Constancia gisteren
schriftelijk ingediend, gericht
aan alle negen ministers van de
regering Asjes.

Constancia stelt dat de rege-
ring de beloftes die zijn gedaan
in het regeerakkoord ‘Vrede,
rust en voorspoed’ en in het re-
geerprogramma ‘Hoop en Ver-
trouwen’ niet zijn nagekomen.
Het Statenlid zegt zelfs dat 90
procent van alles wat is aange-
kondigd niet is bereikt. Constan-
cia meent dat in plaats daarvan
er onrust, wantrouwen en onvei-
ligheid zijn ontstaan en een ge-
brek aan investeringen.

Zo wil zij van premier Ivar As-
jes onder meer weten hoe het
staat met Nation Building, met

de aanbevelingen van Transpa-
rency International, met de
stichting FDRS en het SDK-sta-
dion. 

Ook wil zij van de premier we-
ten of het een politieke afspraak
is geweest om Gerrit Schotte
vast te houden afgelopen jaar. In
totaal zijn het 121 vragen aan de
premier.

Minister Etienne van der
Horst van Bestuur, Planning en
Dienstverlening hoeft ‘maar’ 30
vragen te beantwoorden, onder
meer over ambtenaren die thuis
zitten, het vergunningenloket en
de basisregistratie. Minister Nel-
son Navarro van Justitie mag 37
vragen beantwoorden, onder
meer over resocialisatie van ge-
vangenen, Politur, renovatie van
de SDKK-gevangenis en legali-
satie van drugs. Minister José

Jardim van Financiën heeft 35
vragen ontvangen over onder
meer Tax Holiday, FDRS, de
kosten van het ambtelijk appa-
raat en de monetaire unie met
Sint Maarten.

39 Vragen over het onderwijs
zijn gericht aan minister Irene
Dick en 46 vragen aan minister
Ben Whiteman van Gezond-
heid, Natuur en Milieu. Opval-
lend is dat daar geen enkele
vraag over milieuvervuiling van
de Isla-raffinaderij bij zit. Mi-
nister Larmonie van Sociale
Ontwikkeling heeft 32 vragen
ontvangen, minister Palm van
Economische Ontwikkeling 31
vragen en minister Balborda van
Verkeer, Vervoer en Ruimtelijke
Planning tot slot hoeft het min-
ste van allemaal te antwoorden,
‘slechts’ 17 vragen.
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Patras di robes pa drechi:
Chicu Capriles
Lisette van Eiter  (25)
Irving Nahr   (40)
Ruth Trenidad   (35)

Dilanti di robes pa drechi:
Lucette Mourillon  (25)
Magdelin Albertus  (25)
Mirea Dovale   (25)
Gillianne Pieter  (25)
Naiella Seferina  (25)Un total di:

Formando parti di Bo Banko Amigu!

PABIEN!PABIEN!

Roze water door blauwwieren 

Blauwwierbacteriën hebben ervoor gezorgd dat het water nabij Baya Beach roze is gekleurd, dat ver-
klaart Eric Newton van Carmabi. Hij legt uit dat het om bacteriën gaat die kleuren hebben en functione-
ren als wieren. Door het hoge zoutgehalte in combinatie met de wieren is het water veranderd in een
roze poel. Hetzelfde zie je volgens Newton ook vaak in saliña’s. FOTO JEU OLIMPIO

MFK onderwerpt regering aan vragenvuur 

Justitieel
overleg dag
uitgesteld
Van onze correspondent
Den Haag - Het Justitieel Vier-
partijen Overleg (JVO) Curaçao,
Aruba, Sint Maarten en Neder-
land dat gisteren in Den Haag
zou worden gehouden is ver-
plaatst naar vandaag.

Aanleiding voor het uitstel
was het debat gisteravond in de
Tweede Kamer over de aansla-
gen in Parijs waarbij minister
Ivo Opstelten van Veiligheid en
Justitie aanwezig moest zijn en
dat hem de nodige voorberei-
dingstijd koste. Bij het JVO zijn
de ministers Nelson Navarro
(Curaçao), Arthur Dowers (Aru-
ba) en Dennis Richardson (Sint
Maarten) aanwezig.

LOI’s Ctex
vielen buiten
scope PwC
Aandeelhouder UTS bevestigt dat
businessplan door PwC werd onderzocht

Van een onzer verslaggevers
Willemstad - PwC Dutch Caribbean is het ‘onafhanke-
lijke accountantskantoor’ dat het definitieve Business
Plan 2011 van datacenter Curaçao Technology Exchange
(Ctex) beoordeelde. 

Dat bevestigt UTS, de grootste
aandeelhouder in het project dat
al tijden aanzienlijke financiële
problemen kent en de afgelopen
week het mikpunt was van veel
publiciteit in verband met de
onthulling dat de daarin opgeno-
men letters of intent (LOI’s) van
buitenlandse bedrijven vervalst
zijn.

Ctex-ceo Anthony de Lima
had na de onthulling hierover
verklaard dat hij in het verleden
een ‘third party auditing firm’
had ingeschakeld om naar zijn
zeggen de volledigheid en accu-
raatheid van het businessplan te
onderzoeken. Hij weigerde ech-
ter de naam te noemen van het
kantoor, maar UTS - dat circa 60
procent in Ctex heeft - meldt dat
het PwC betreft.

PwC verklaart tegenover het
Antilliaans Dagblad desge-
vraagd het volgende: ,,Onlangs
hebben wij kennis genomen van
de berichtgeving in de media
rond Ctex en de mogelijke frau-
de met ‘letters of intent’. PwC
geeft onafhankelijk professio-
neel advies aan klanten over de
kwesties die belangrijk voor hen
zijn in hun bedrijfsvoering. On-

ze klantrelaties worden beheerst
door strikte geheimhouding,
derhalve kunnen wij geen com-
mentaar geven op individuele
gevallen en opdrachten.”

In algemene zin kan PwC wel
melden dat de werkzaamheden
van een accountantskantoor ten
aanzien van een businessplan
bestaan uit ‘het beoordelen van
de aannames van de opdrachtge-
ver die ten grondslag liggen aan
de toekomstgerichte financiële
informatie zoals opgenomen in
het businessplan’. 

Dit zijn de door de opdracht-
gever ingeschatte omzet en
kosten, bezittingen en schulden
en kasstroomoverzichten voor
een bepaalde periode. PwC:
Hiertoe voert de accountant nor-
maliter gesprekken met de op-
drachtgever en voert hij cijfer-
analyses uit. ,,Het vormen van
een oordeel over de overige
onderdelen van het business-
plan valt normaliter buiten de
scope van de opdracht”, aldus
PwC in een verklaring aan deze
krant. Daaruit kan worden ge-
concludeerd dat het zestal LOI’s
waar het nu allemaal om draait
niet zijn beoordeeld.


